
Bestyrelsesmøde 3/3 2015 

1. Tilstede: Ulrik, Tom, André, Rebecca, Line. Ved rideskoledelen: Claudia, under opstaldning: Ulrich 

2. Dressurudvalget puttes ind under eventuelt. 

3. Dagsorden godkendt 

4. Formand: Ulrik Bolm Spor 

Næstformand: Tom Norman Olsen 

Kassere: Jeanette Büron 

Sekretær: André Smith-Nielsen 

Suppleant: Rebecca Pedersen 

Suppleant: Line Bergmann 

5. Referat godkendt 

6. Orientering fra formanden: 

Arbejdstilsynet har ringet, vi skal udfylde en APV. Sådan en ligger på nettet. Vi får den printet og 

udfyldt. Ulrik hører Jeanette om hun vil tave den. Arbejdstilsynet dukker op en dag.  

Ulrik tager til repræsentantskabsmøde d. 18-19 april. 

7. Iben Larsen har forespurgt på en diabetes indsamling i juni. Claudia får frit spil til at beslutte 

hvordan det skal køres. 

8. Jeanette er syg, hun har sendt Ulrik en mail om belægningsgraden. Belægningsgraden er faldet 

siden 1/1. Vi vil ved det kommende bestyrelsesmøde kigge grundigere på budgettet og hvordan det 

stemmer overens med økonomien det første kvartal. 

Ridelejr budget: Fremadrettet vil vi gerne holde budgettet indenfor bestyrelsen, udvalget skal 

fremadrettet kun kigge på planlægning og aktiviteter. Ridelejren vil blive med delvis overnatning.  

Vi har besluttet at brugerbetalingen bliver 2800 for dagsridelejr og 3300 for ridelejr med 

overnatning. 

Aktiv ferie har 10 dage i alt fordelt på to uger. Det koster i år 400 for to dage. Der er styr på 

børneattester og materialet er sendt ind. 

9. Claudia har udsendt en kalender frem til sommeren. Med aktiv ferie, ridelejr, stævner, fastelavn 

etc. Der er ved at blive lavet en handleplan for rekruttering af hjælpere. Ridelærerne er meget 

engagerede. Rideskoleudvalget er også godt i gang. Der er en Cup på tegnebrættet med EGE og 

STRK. 

10. Ulrich har ikke denne gang det store at berette.  

11. Dressurudvalget vil afholde programridning for åben mikrofon søndag d. 29/3. Derudover bliver der 

ansøgt om klubstævner i indendørssæsonen 15/16. 

12. Eventuelt: Pony B-klasse ved sidste c-stævne. Vi lavede klassen om til en B-klasse mod at vi beholdt 

indskud og doteringer. Derfor er doteringerne for b-klasser ikke ifølge reglementet.  

Tom foreslår en kaffe/slik automat. Tom sørger for kontakt. 

13. Næste møde: 15/4 hos Jeanette. 


